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نماینده مردم تبریز در مجلس شورای اسلامی تاکید کرد:

پیگیری مطالبات جامعه مهندسی در مجلس شورای اسلامی

نماینده مردم تبریز در مجلس شورای اسلامی گفت: پیگیر مطالبات جامعه مهندسی در مجلس شورای اسلامی خواهم

بود.

به گزارش امور ارتباطات و رسانه سازمان نظام مهندسی ساختمان آذربایجان شرقی، دکتر علیرضا نوین نماینده تبریز، آذرشهر و اسکو و عضو کمیسیون عمران مجلس شورای

اسلامی در دیدار با دکتر علیرضا معتمدنیا رئیس سازمان نظام مهندسی ساختمان آذربایجان شرقیبا اشاره به اهمیت نقش سازمان نظام مهندسی ساختمان خواستار افزایش

هماهنگی میان سازمان و سایر نهادهای اجرایی از جمله شهرداری ها، راه و شهرسازی، و شوراهای اسلامی شهر و روستا در راستای در ارتقاء کیفیت ساخت وساز شهری و اجرای

دقیق مقررات ملی ساختمان شد. وی همچنین بر لزوم پیگیری و مطالبات جامعه مهندسی کشور در مجلس شورای اسلامی تاکید کرد و آمادگی خود را در این راستا اعلام نمود و از

رئیس سازمان نظام مهندسی ساختمان آذربایجان شرقی خواست تا این مطالبات احصا شده تا کمیسیون عمران مجلس به صورت تخصصی طرح و پیگیری شود و نتایج آن به

اطلاع مهندسان رسانده شود. نماینده مردم تبریز، با قدردانی از تلاش های سازمان نظام مهندسی ساختمان استان آذربایجان شرقی، گفت: ایجاد بستر مناسب برای فعالیت حرفه

ای مهندسان و حذف موانع غیرضروری ازمسیر صدور خدمات مهندسی، می تواند تأثیر مثبتی در بهبود فضای ساخت وساز کشور داشته باشد دکتر علیرضا معتمدنیا رئیس سازمان

نظام مهندسی ساختمان آذربایجان شرقی نیز در این دیدار ضمن قدردانی بابت حمایت های دکتر نوین از جامعه مهندسی کشور گزارشی از فعالیت ها، برنامه های در دست اجرا،

و چالش های پیش روی سازمان به ویژه در حوزه خدمات مهندسی، کنترل ساخت وساز، و رعایت مقررات ملی ساختمان ارائه کرد. ا یشان همچنین بر لزوم حمایت های قانونی از

مهندسان و پیگیری مسائل بیمه ای و رفاهی جامعه مهندسی تأکید کرد.
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